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Inkommen motion 1: 

Jag önskar att man ser över växtligheten, träd o buskar, som växer ut över vägbanan och diken. Det 
ser dels bedrövligt ut samt hindrar vattenflöden genom diken och hindrar även att upptäcka 
oskyddade fotgängare och cyklister speciellt nu när det börjar bli mörkt ute. Se även över höjden på 
växtligheten vid vägkorsningar.  

Styrelsens svar: 

Styrelsen anser att det är en viktig fråga och på samfällighetens hemsida återfinns riktlinjer för hur 
växtlighet och diken skall skötas av respektive fastighetsägare i våra ordningsregler. Således tycker 
styrelsen att denna fråga redan är beaktad i den verksamhet som bedrivs. Efter att denna motion 
inkommit har en genomlysning genomförts och vissa åtgärder kommer ske av samfälligheten och 
kommer att kontaktas.  

Inkommen motion 2: 

Jag tycker att det är otäckt att gång och cykelvägen in till stan är utan belysning. Jag vill att 
Samfälligheten skickar en skrivelse till Trafikverket ang att sätta upp belysning utefter cykelbanan. Jag 
tror att detta påverkar Trafikverket bättre än att enskilda personer skickar in olika skrivelser. 

Styrelsens svar: 

Styrelsen anser att detta inte är en fråga eller ett ansvar som kan åläggas på samfällighetens styrelse. 
Däremot uppmuntrar vi medlemmar att driva frågan och tillsammans med andra föreningar och aktörer 
i Ekeby-Almby upprätta en skrivelse och samfälligheten kan underteckna.   

 

   

 


